



Economic and Social Council

Distr.: General
14 May 2021

Original: English/French

Economic Commission for Europe

Steering Committee on Trade Capacity and Standards

Working Party on Agricultural Quality Standards

Specialized Section on Standardization of Fresh Fruit and Vegetables

Sixty-ninth session

Geneva, 9—11 June 2021

Item 14 of the provisional agenda

Revision of explanatory brochures: Persimmon

Proposal by the delegation of Germany to amend the brochure for persimmons

Submitted by the secretariat

The following proposals were submitted by the delegation of Germany for consideration by the Specialized Section.

This document is submitted according to ECE/CTCS/2019/10 section IV, ECE/CTCS/2019/2 Decision 2019-8.6, and A/75/6 (Sect.20) and supplementary information.

Comparing the photos illustration "internal discoloration" in the UNECE explanatory brochure for persimmons, we think that the photos are not correctly illustrating the text.

We propose to replace the photos for Classes I and II.

Assuming approval, not only could the photos be replaced in the electronic version, but the text could also be adapted to the 2017/2020 version.

Les propositions ci-après ont été soumises par la délégation allemande, pour examen par la Section spécialisée.

Le présent document est soumis conformément à la section IV du document ECE/CTCS/2019/10, à la décision 2019-8.6 figurant dans le document ECE/CTCS/2019/2, au document A/74/6 (Sect. 20) et au complément d'information sur les prévisions budgétaires.

En comparant les photos illustrant la "décoloration interne" dans la brochure explicative de la CEE-ONU sur les kakis, nous pensons que les photos n'illustrent pas correctement le texte.

Nous proposons de remplacer les photos des classes I et II.

Dans l'hypothèse d'une approbation, non seulement les photos pourraient être remplacées dans la version électronique, mais le texte pourrait également être adapté à la version 2017/2020.



2016 brochure: Internal discoloration / Décoloration interne



Class I photo 48

(1/3 of area)

un tiers de la section
transversale

Class II photo 68

(1/2 of area)

la moitié de la section
transversale

Out of grade photo 17

(no change)

produit ne répondant pas
aux prescriptions
(pas de changement)

New proposal / Les propositions nouvelles



Class I photo 48

Class II photo 68

(pas de changement)